
REPUBLIKA HRVATSKA       
VIJEĆE ZA ELEKTRONIČKE MEDIJE 
 
        Zagreb, 11. listopada 2016. 
 

Z A P I S N I K 
 

s 34-16 sjednice Vijeća za elektroničke medije, održane dana 11. listopada 2016.  
 

Započeto u 10.05 

 
PRISUTNI: Mirjana Rakić, Damir Hajduk, Suzana Kunac, Vesna Roller, Gordana Simonović i 

Robert Tomljenović 
 
OSTALI 
PRISUTNI: Nives Zvonarić 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica Vijeća Mirjana Rakić i konstatirala da postoji kvorum za 
donošenje pravovaljanih odluka te predložila sljedeći: 
 
D N E V N I   R E D: 

1. Ovjera zapisnika 
2. Prijedlog Pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o Fondu za poticanje pluralizma i 

raznovrsnosti elektroničkih medija 
3. Utvrđivanje postojanja javnog interesa za obavljanje djelatnosti radija na širem području 

grada Daruvara (gradovi Daruvar i Pakrac i općine Sirač) 
4. Prijedlog Studije opravdanosti za obavljanje djelatnosti radija na širem području grada 

Daruvara (gradovi Daruvar i Pakrac i općine Sirač) 
5. Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije broj 04/16 za obavljanje djelatnosti 

radija na širem području grada Daruvara (gradovi Daruvar i Pakrac i općine Sirač) 
6. Zahtjev nakladnika IC Bjelovar d.o.o. i Radio Terezija d.o.o. za poništenjem dijela 

Obavijesti o namjeri davanja koncesije 
7. HIT FM d.o.o. – zahtjev za povrat u prijašnje stanje 
8. Prijedlog Odluke o početku postupka javne nabave usluge tehničke pomoći za izradu 

studije društvenog utjecaja za Fond za poticanje pluralizma i raznovrsnosti elektroničkih 
medija za razdoblje od 2013. – 2015. godine 

9. Razno 
 

Predloženi dnevni red jednoglasno je prihvaćen  
 
Ad. 1. 
Jednoglasno su ovjereni zapisnici 32-16 i 33-16 sjednice Vijeća. 
 
Ad.2. 
Jednoglasno je odlučeno: 
Prijedlog Pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o Fondu za poticanje pluralizma i 
raznovrsnosti elektroničkih medija upućuje se na savjetovanje sa zainteresiranom javnošću 
koje će biti otvoreno 30 dana.  
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Idući Javni natječaj za raspodjelu sredstava Fonda za poticanje pluralizma i raznovrsnosti 
elektroničkih medija odnosit će se samo na jednogodišnje razdoblje (2017. godina). 
 
Ad. 3. 
Jednoglasno je odlučeno: 
Utvrđuje se postojanje javnog interesa za obavljanje djelatnosti radija na širem području 
grada Daruvara (gradovi Daruvar i Pakrac i općine Sirač). 
 
Ad. 4. 
Jednoglasno je odlučeno: 
Usvaja se studija opravdanosti za davanje koncesije za obavljanje djelatnosti radija na širem 
području grada Daruvara (gradovi Daruvar i Pakrac i općine Sirač). 
 
Ad. 5. 
Jednoglasno je odlučeno: 
Usvaja se Obavijest o namjeri davanja koncesije broj 04/16 za obavljanje djelatnosti radija na 
širem području grada Daruvara (gradovi Daruvar i Pakrac i općine Sirač). 
 
Ad. 6. 
Jednoglasno je odlučeno: 
Zahtjev nakladnika IC Bjelovar d.o.o. i Radio Terezija d.o.o. za poništenjem dijela Obavijesti o 
namjeri davanja koncesije broj 01/16 na širem područje grada Čazme i Bjelovara (L-CZ) (grad 
Čazma i Bjelovar, općine Štefanje i Farkaševac) odbija se. 
 
Ad. 7. 
Jednoglasno je odlučeno: 
Odbacije se zahtjev za povrat u prijašnje stanje pravne osobe HIT FM d.o.o. te odgovorne 
osobe Kornelija Hećimovića kao nedopušten.  
 
Odbacije se prigovor pravne osobe HIT FM d.o.o. te odgovorne osobe Kornelija Hećimovića 
izjavljen protiv prekršajnog naloga od 18. srpnja 2016. godine kao nepravodoban. 
 
Ad. 8. 
Jednoglasno je odlučeno: 
Pokreće se postupak javne nabave usluge tehničke pomoći za izradu studije društvenog 
utjecaja za Fond za poticanje pluralizma i raznovrsnosti elektroničkih medija za razdoblje od 
2013. – 2015. godine. Procijenjena vrijednost nabave iznosi =292.000,00 kn + PDV. 
 
Ad. 9. 

a) prihvaća se ponuda Meglabyte produkcija d.o.o. za izradu brošure Preporuke za zaštitu 
djece i sigurno korištenje elektroničkih medija u iznosu od =8.125,00 kn + PDV 

b) gosp. Hajduk izvijestio je članove Vijeće o potrebi raspisivanja nabave za istraživanja 
medijskih potreba u slobodnoj distribuciji putem zemaljske mreže DVB-T od 2020. 
godinu i prelazak na DVB-T2 tehnologiju odašiljanja te da će putem e-maila dostaviti sve 
potrebne podatke i informacije kako bi se za iduću sjednicu Vijeća mogla pripremiti 
dokumentacija 

c) dogovoreno je da će se sastanak s gđom E. Gojan održati u petak 14. listopada u 11 sati 
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d) dogovoreno je da će se radi sastanak vezan uz obvezu donošenja Odluke o davanju 
koncesije za obavljanje djelatnosti televizija po odluci Upravnog suda održati u 
ponedjeljak, 17. listopada u 11 sati. 

 
 

Dovršeno u 11.05 
 
 

Zapisnik sastavila        Predsjednica Vijeća 
 
Nives Zvonarić        Mirjana Rakić 


